
Zápis a usnesení ze zasedání školské rady při Základní škole a Mateřské škole Větřní 

konané 14.11.2023 

Přítomni: 
Tomáš Kysela, zástupce rodičů  

Bc. Jaroslav Vaněček, zástupcerodičů 

Mgr. Jana Jakešová, zástupce pedagogických pracovníků 

Mgr. Ivana Temiaková, zástupce pedagogických pracovníků 

Mgr. Tereza Vojtíšková, zástupce pedagogických pracovníků 

Homerová Lenka, zástupce zřizovatele 

Bc. Šustrová Kateřina, zástupce zřizovatele 

Bc. Radomír Sára, zástupce zřizovatele Mgr. 

Mgr. Halka Jánová, ředitelka školy 

Omluveni: 
Michal Čep, zástupce rodičů 

Program: 

1. Výroční zpráva za rok 2022/23 

2. Schválení výroční zprávy za rok 2022/23 

3. Přihlašování obědů, svačin ve školce 

4. Skříňky do šaten 

5. Školské odbory - stávka (důvody) 

Zápis z jednání školské rady 

1. Výroční zpráva - připomínky 

a. Světla v MŠ byla již nainstalována odstavec 6.3. 

b. Navýšení neomluvených hodin - důvod - důslednost a řešení skrytého záškoláctví. 

c. Preventivní programy – vysvětlení, že jsou zaměřeny dle požadavku třídního učitele. 

d. Prezentace přes facebook, Větrník - místní noviny (pochvala). 

e. Nutné přidat do výroční zprávy používané zkratky. 

f. Hospodaření školy - byly jsme seznámeni s hospodařením školy paní Vysušilovou 

(osobně). 

2. Výroční zpráva za rok 2022/23 byla schválena jednohlasně (přítomných). Omluven Michal čep. 

3. Odhlášené obědy - nutné volat den předem. Dle vyhlášky. Odhlašování odpoledních svačin 

provádí učitelka - prověříme možnost zrušení svačinek v případě odchodu po obědě. Předám 

informace. Načtení jídelníčku dříve, upozorníme. 

4. Nákup skříní do šaten - nenašly se finanční prostředky. Dotace nepřichází v úvahu, budova je 

zřizovatele školy. Je nutné opravit odpady v propojovací budově školy. 

5. Školské odbory vyhlásily stávku - důvody nejsou učitelské platy, ale snížení PHMAXu (počet 

proplacených/ odučených hodin). Návrh na snížení platů nepedagogických pracovníků. 

Snížení počtu asistentů na školu. Navýšení částky odváděné do FKSP o 1 % a pod.. 

6. Přípravná třída - velice dobrá zkušenost. 

 

 



 


